
ZZPRC Elektrowni Bełchatów
Cykl - inne spojrzenie
Andrzej Nalepa

Dziś nietypowo zamieszczamy link do wywiadu z byłym Ministrem Środowiska prof. Janem Szyszko.

Rozmowa dotyczy pakietu klimatycznego. Jak pamiętacie Państwo, jakiś czas temu Związki Zawodowe brały udział w
walce o wielkość limitów emisji CO2 dla Elektrowni Bełchatów. Niestety sprawę limitów zawalił moim zdaniem Rząd
podczes negocjacji na poziomie Unii Europejskiej. Ponieważ wiedzy nigdy za wiele, polecamy wysłuchanie także tego
głosu w tej  ważnej dla każdego z Nas sprawie.

Kliknij na link:   http://vod.gazetapolska.pl/442-pakiet-klimatyczny-rzad-do-tej-pory-nie-wie-co-zrobil  
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